
Az egyik legégetőbb a lakhatás megoldása
Az államtitkár azt kérte, a cselekvési tervben kapjon nagyobb hangsúlyt az oktatás

A jobboldal a betekintés lehetőségét hiányolta (Fotó: Archív)

Debrecen (HBN -  M. Zs.) -  
A megyében élő cigány lakos
ság életkörülményeinek hat
hatós fejlesztése érdekében 
középtávú komplex cselekvési 
tervet kell készíteni -  határo
zott pénteki ülésén a megyei 
önkormányzat közgyűlése.

A program alapját az a vizsgá
lat alkotja, melyet a Debreceni 
Egyetem szociológiai tanszéke ké
szített 10 hajdú-bihari település 
200 cigány családjának megkérde
zésével, illetve a KSH ide 
vonatkozó adatainak elemzésével. 
A tanulmányt s a megyei önkor
mányzat célkitűzését Teleki Lász
ló romaügyi államtitkár is üdvö
zölte, s azt javasolta: a létrehozan
dó megyei cselekvési tervben kap
jon nagyobb szerepet az oktatás. 
Hangsúlyozta: a probléma megol
dása minden minisztériumtól 
együttműködést követel, a megyei 
önkormányzatoknak pedig a he

lyi Európa-tervbe is be kell épí
teniük a romák integrációjára va
ló törekvést.
Más véleményen voltak

Maga az Állami Számvevőszék 
által a megyei önkormányzat 
gazdálkodásának átfogó ellenőr
zése során tett megállapításairól 
szóló tájékoztatás nem váltott ki 
vitát, a jelentéshez való hozzá
férés kapcsán azonban Rácz Ró
bert, a Fidesz-MDF-Gazdakörök

frakció vezetője szóvá tette: a do
kumentumot kedden az aljegy
zővel történt egyeztetés ellenére 
sem kaphatta meg Virág László 
ellenzéki bizottsági elnök.

Juhászné Lévai Katalin elnök 
kitartott azon álláspont mellett, 
miszerint kielégítő, hogy a bete
kintés jogát minden képviselőnek 
biztosították, megjegyezve: az, 
hogy az ilyen jelentéseket nem 
küldik meg a képviselőknek, „ter
mészetes óvatosságon” alapszik.

Egy korábbi ugyanis szándékuk 
ellenére került fel a Hajdú Onli
ne portáljára. Molnár László 
MSZP-s frakcióvezető azt firtat
ta, miért akarja az ellenzék feltét
lenül „fizikaüag is birtokolni” a 
jelentést, Gadus István SZDSZ-es 
frakcióvezető ellenben úgy vélte: 
magától értetődő, hogy ehhez jo
ga van. Ezért ők indítványozták: 
a dokumentumból minden képvi
selőcsoport kapjon egy-egy pél
dányt. Lipták János megyei aljegy
ző felvetette: mivel az önkor
mányzati törvény csak keretet ha
tároz meg, az SZMSZ pedig nem 
rendelkezik, a képviselők indítvá
nyozzák e szabályzat módosítását.
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Az Állami Számvevőszék által a 'w-* 
megyei önkormányzat gazdálkodásának 
átfogó ellenőrzése során tett megállapí
tásairól szóló tájékoztató letölthető a Haj
dú Online portáljáról (5660 KB).


